
 

 

Vážený pane, 

 

ani já nejsem divákem tohoto a jemu podobných pořadů. A řeším to přesně tak, jak Vám navrhl pan 

Richtrmoc – nedívám se na ně. Ale v jejich hodnocení nepoužívám silných slov, která nejsou ostrou 

kritikou, ale ukázkou netolerance a neúcty  k lidem, jejich práci a způsobu vnímání světa. Uvědomuji 

si totiž, že Českou televizi ze zákona platí téměř všichni majitelé televizi, a pro ně pro všechny musí 

televize vysílat, musí nabízet široký vějíř různých žánrů, forem i obsahů. A že právě můj vkus a 

zaměření vůbec nemusí být etalonem kvality. Svědčí o tom i ten fakt, že onen 2. díl Koptashow 

nevyplo a do konce se dodívalo 669 000 diváků. 

 

Česmír Franěk 

Ombudsman ČT 

 


